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Pilootproject autodelen van start
Herentals start met een pilootproject rond autodelen met privéwagens. “We werken 
daarvoor samen met autodelen.net en met IOK, de vereniging van alle Kempense 
gemeenten. Zij zorgen ook voor de financiering van het project,” vertelt schepen van 
Mobiliteit Eva Brandwijk.

“Autodelen heeft nog veel groeimarge in onze stad. Mensen denken na over hun mobiliteit 
en zoeken meer duurzame oplossingen. Autodelen past daar perfect in. Aan ons om 
goede voorwaarden en ondersteuning te voorzien om tot een hechte autodeelgemeen-
schap te komen in Herentals. De expertise van autodelen.net zal ons daarbij helpen.”

De marathon van Herentals
In maart opende het nieuwe loopnetwerk in Herentals, 
Noorderwijk en Morkhoven. 

Schepen van Sport Eva Brandwijk legt uit: “In samenwerking 
met Sport Vlaanderen en atletiekclub AC Herentals werden 
verschillende looproutes uitgetekend. Van vier kilometer voor 
startende lopers tot een volledige marathon. Je kan op verschillende 
plaatsen inpikken in Herentals of één van onze deelgemeenten. 
Je hoeft alleen maar de bordjes van jouw favoriete route te volgen. 
Hou je van een stevige uitdaging? Dan kan je voortaan Herentals, 
Noorderwijk en Morkhoven ontdekken langs het marathon-
parcours van exact 42 kilometer. Een primeur in Vlaanderen!”

Herentals heeft voortaan een vast afgepeild 
marathonparcours. Een primeur in Vlaanderen!

LENTE-APERITIEF
met Zuhal Demir

Zondag 15 mei, vanaf 9.30 uur

Hotel De Karmel, Grote Markt Herentals

Kom luisteren naar minister Zuhal Demir! Meer 
natuur, de bouwshift, het stikstofdossier ... Met een 
heldere visie leidt ze Vlaanderen langs alle belangrijke 
maatschappelijke uitdagingen van het moment.

Herentals
herentals@n-va.be N-VA Herentalswww.n-va.be/herentals

Noorderwijk
Morkhoven
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900 nieuwe bomen aan 
Sport Vlaanderen
De kindjes van het derde leerjaar uit basis-
school De Wijngaard hielpen het Agent-
schap Natuur en Bos met de heraanplant van 
zo maar even 900 nieuwe bomen en struiken. 
Eerder moesten er op de terreinen van 
Sport Vlaanderen een aantal bomen gekapt 
worden. Met de heraanplant wordt dat ruim-
schoots gecompenseerd. 

Schepen van Milieu Pascal Van Nueten: 
“Supertof dat de kinderen komen helpen 
planten. Zo leren ze 
meteen hoe belangrijk 
het is om voldoende bos 
te behouden in Vlaan-
deren. In Herentals zijn 
we gezegend met heel 
wat natuur en groen. 
Ook basisschool De 
Wijngaard is prachtig 
gelegen aan het bos aan 
de Kruisberg. Jong 
geleerd is oud gedaan!”

Bornstraat krijgt 39 nieuwe winterlindes
In de Bornstraat werden 39 nieuwe winterlindes geplant. Schepen van 
Milieu Pascal Van Nueten: “Twee jaar geleden werden de oude beuken 
gerooid. Dat was een moeilijke beslissing, maar omwille van de veiligheid 
wél noodzakelijk. Nu planten we de beloofde nieuwe bomen. We kozen niet 
opnieuw voor beuken, maar wel voor lindes. Beuken krijgen het vaak 
moeilijk in drogere bodem. Met deze 39 winterlindes is dat risico veel 
kleiner. De bomen zijn al tien jaar oud, maar zullen nog wel even moeten 
groeien vooraleer de Bornstraat opnieuw zijn vertrouwde uitzicht krijgt.” 

Een leuk extraatje was er nog voor de kinderen uit de straat. “Ze mochten bij 
de inhuldiging eind maart alle bomen een naam geven en adopteren. Ik heb 
de kindjes uit de buurt gevraagd me op de hoogte te houden van hoe het met 
hun bomen gaat. Zo 
kunnen we ze samen 
extra goed verzorgen”, 
besluit Pascal.

Restauratie Lakenhal start dit najaar
Als historische hoofdstad van de Kempen telt Herentals heel wat erfgoedparels. Dé uitschieter is misschien wel onze prachtige 
Lakenhal uit de 16de eeuw. Dit najaar krijgt het interieur eindelijk haar langverwachte restauratie. 

Schepen van Erfgoed Stefan Verraedt: “Dankzij een subsidie van 
één miljoen euro die we krijgen van Vlaams minister van Erfgoed 
Matthias Diependaele kunnen we eindelijk starten met de res-
tauratie. Zo wordt het zoldergewelf stevig aangepakt. De huidige 
draagbalken laten we zakken en krijgen een andere functie. 
Boven in het zoldergewelf komt dan een loopbrug. Bezoekers 
kunnen zo de oude dakconstructie bewonderen. 

Lakenhal als trekpleister
De topstukken uit de beeldencollectie van Fraikin worden geres-
taureerd en opnieuw uitgestald op zolder. “We gaan als stad het 
geheel sowieso in de markt zetten als toeristisch totaalconcept. 
Het oude Fraikinmuseum staat niet op zich. Het maakt deel uit 
van het historisch DNA van onze stad en van onze Lakenhal. We 
gaan daar het verhaal vertellen over de oude collectie, maar het 
gaat over veel meer dan dat. De Lakenhal is één van de hoekstenen 
in onze toeristische plannen met Herentals. Het ademt de rijke 
geschiedenis van onze stad. Kom je in de toekomst Herentals 
ontdekken? Dan kan een tussenstop in onze Lakenhal haast 
niet ontbreken. Naast uiteraard andere trekpleisters zoals ons 
Begijnhof, de stadsvesten, de Kleine Nete en ga zo maar door”, 
besluit Stefan.

Kindjes uit de 
buurt mochten bij de 
inhuldiging eind maart 
alle bomen een naam 
geven en adopteren.

De Lakenhal wordt een toeristisch totaalconcept. 
Een tussenstop die niet kan ontbreken wanneer je 
Herentals komt ontdekken.”

Erfgoedschepen Stefan Verraedt

Samen voor een groener Herentals!
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Le Paige wordt dé hoofdpoort voor recreatie en toerisme in onze stad 

Nieuwe kerk wordt plek van rust en bezinning
De grote plannen van de stad met de uitbouw van Le Paige gaan verder. Schepen van Toerisme Stefan Verraedt vertelt: “Le Paige 
wordt dé hoofdpoort voor recreatie en toerisme in onze stad. Centraal tussen het historische stadscentrum en de Kempense 
Heuvelrug. De bezoekers kunnen zowel het historisch erfgoed, parken en lokale economie verkennen, maar kunnen ook kiezen 
voor de prachtige natuur.”

Het hekwerk rond het park is al weggehaald en er liggen nieuwe 
paden. Het park zelf, met historische arboretum, kreeg een stevige 
opknapbeurt. “De oude grachten worden binnenkort aangesloten 
op de Kleine Nete, zoals het vroeger was. Naast het bufferen van 
water verhoogt dat ook de natuurwaarde van het gebied enorm.”

Nieuwe kerk 
Aan de overkant achter het koetshuis komt een nieuw kerkje. 
“Dat moet zo volgens de erfenis die de stad kreeg van de familie 
Le Paige”, zegt Stefan. De oude kerk en zaal Nieuwland worden 
afgebroken. “De stad neemt de site over van de Kerkfabriek. De 
oude kerk wordt afgebroken tot op kniehoogte en de bakstenen 
hergebruiken we in het beton van de nieuwe kerk. Het is natuur-
lijk geen klassieke kerk. We kiezen voor een betonnen constructie 
die steunt op een aantal zuilen. Het moet een plek van rust en 
bezinning worden. Een plek van ontmoeting ook van waaruit 
bezoekers alle facetten van Herentals kunnen ontdekken: onze 
natuur en parken, ons historisch erfgoed en gezellige stads-
centrum.”

“Le Paige wordt dé hoofdpoort van waaruit bezoekers Herentals 
kunnen ontdekken. De nieuwe kerk past mooi in dat plaatje”, weet 
schepen Stefan.

Op vaderdag trakteerde Jong N-VA Herentals alle 
papa’s, vakes en opa’s op de vrijdagmarkt met een 
fl esopener.

Om plannen te maken voor de toekomst, trokken 
ze dan weer naar het buitenland tijdens een leuke 
teambuilding in Zeeland.

Jong N-VA 
Herentals 
in actie

Bestuurslid in de kijker: 
SAM NAUWELAERTS
• N-VA-bestuurslid
• Regiocoördinator Jong N-VA Kempen
• Werkzaam als beleidsmedewerker mobiliteit en lokale economie in Wommelgem
• Hobby’s: sporten & DJ’en

Dag Sam, kan je jezelf even kort voorstellen?
“Ik ben 27 jaar en ben sinds augustus vorig jaar inwoner van Herentals. 
Voor ik hier samen met mijn vriendin een tof appartement vond, heb ik 
altijd bij mijn ouders in Grobbendonk gewoond. Herentals is daardoor zeker 
geen onbekend terrein voor mij. Naast mijn job, ben ik ook mijn studie 
internationale betrekkingen en diplomatie aan de UA aan het afronden. 
Het overige deel van mijn vrije tijd spendeer ik met veel plezier aan de 
N-VA en Jong N-VA.”

Ben je al lang lid van de partij?
“Toch al een aantal jaar. Ik weet niet meer exact wanneer ik mijn eerste 
lidkaart heb gekocht, maar ik ben sinds maart 2019 wel een actief lid. Toen 
heb ik, samen met een aantal andere geëngageerde N-VA’ers, een Jong 
N-VA-afdeling opgericht in Grobbendonk. Daar was ik ook voorzitter, tot 
mijn verhuis naar Herentals.” “Recent ben ik verkozen tot regiocoördinator 
van Jong N-VA Kempen. Dat wil zeggen dat ik alle lokale Jong N-VA-
afdelingen in de Kempen begeleiding en advies geef. Het is van cruciaal 
belang om nieuwe afdelingen op te richten in onze regio. Zo kunnen we de 
volledige provincie zo geel mogelijk kleuren op de politieke kaart. Ik wil er 
mee voor zorgen dat de N-VA-jongeren in de Kempen een sterk resultaat 
kunnen halen tijdens de verkiezingen in 2024 om zo Vlaanderen klaar te 
stomen voor de uitdagingen van de toekomst.”

www.n-va.be/herentals
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